

## Γιάννης Ζώτος (Μουσικός, Συνθέτης)



Ο Γιάννης Ζώτος είναι ένας Έλληνας μουσικός και συνθέτης με έδρα το Βερολίνο. Σπούδασε κλασική κιθάρα στη Μουσική Ακαδημία «Hans Eisler» στο Βερολίνο.

Το 1980 συναντήθηκε για πρώτη φορά με τον συνθέτη Μίκη Θεοδωράκη. Ακολούθησε μια 25χρονη συνεργασία και μία φιλία, η οποία διαρκεί μέχρι σήμερα. Ο Γιάννης Ζώτος ενορχήστρωσε πολλές παραγωγές δίσκων του Θεοδωράκη και διεύθυνε την ευρωπαϊκή του ορχήστρα σε συναυλίες σε όλο τον κόσμο.

Έχει επίσης συνεργαστεί με τη Μαρία Φαραντούρη, τον Γιώργο Νταλάρα, τη Δήμητρα Γαλάνη, την Έλλη Πασπαλά, τη Μαρία Δημητριάδη και τον Πέτρο Πανδή.

Το 1990 ίδρυσε την Κομπανία «Z», μία ρεμπέτικη κομπανία αποτελούμενη από Έλληνες, Γερμανούς και Τούρκους μουσικούς, η οποία συνδυάζει στοιχεία του ρεμπέτικου και της μουσικής της Μικράς Ασίας, καθώς επίσης και της ελληνικής παραδοσιακής μουσικής με την Jazz και τον ελεύθερο αυτοσχεδιασμό. Στην κομπανία παίζει κυρίως μπουζούκι και ούτι.

Το 2002 αρχίζει να μελοποιεί ελληνική ποίηση, ακολουθώντας την παράδοση πολλών Ελλήνων συνθετών.

Ακολουθούν τα εξής άλμπουμ:

«Οι σιγανές φωνές της μήμηης» σε ποίηση Μίκη Θεοδωράκη

«Amour fou» σε ποίηση Μαρίας Πολυδούρη και Κώστα Καρυωτάκη

Επίσης μελοποιεί ποιήματα του Γιάννη Ρίτσου, του Οδυσσέα Ελύτη, του Μάνου Ελευθερίου και του Θοδωρή Γκόνη.

Στα 90α γενέθλια του Μίκη Θεοδωράκη κυκλοφόρησε το άλμπουμ αφιέρωμα «Zotos Sings Theodorakis», στο οποίο τον συνοδεύει μόνο μία ηλεκτρική κιθάρα.

Αυτή τη στιγμή ο Γιάννης Ζώτος ετοιμάζει το καινούριο του άλμπουμ σε ποίηση Γιώργου Σεφέρη.

## Jannis Zotos (Musician, Singer, Songwriter, Composer)



Jannis Zotos is a Berlin-based Greek musician and composer. He studied classical guitar at the Academy of Music "Hans Eisler" in Berlin.

In 1980 it came to the first meeting with the composer Mikis Theodorakis. This resulted in more than 25 years of cooperation and continued friendship till today. Zotos orchestrated CD productions by Theodorakis and directed his European orchestra at concerts worldwide.

He has also performed with Maria Farantouri, George Dalaras, Dimitra Galant, Elli Paspala, Maria Dimitriadi, Petros Pandis.

In 1990 he founded the Kompania "Z" (Zotos Kompania), a Rembetiko band consisting of Greek, German and Turkish musicians combining elements of Rembetiko and Asia Minor Music as well as Greek traditional music with jazz and free improvisation. Here he mainly plays bouzouki and oud.

Beginning in 2002, Jannis Zotos, following the tradition of Greek composers, began to set the lyric poetry of Greek poets to music.

The albums are created:

"The quiet voices of memory" after poems by Mikis Theodorakis and

"Amour fou" after poems by Maria Polidouri and Kostas Karyotakis.

He also set to music poems by Jannis Ristes, Odysseas Elytis, Manos Elfteriou, Thodoris Gonis.

For the 90th birthday of Theodorakis Zotos published a tribute album

"Zotos sings Theodorakis", on which he accompanies himself only with an electric guitar.

Currently Jannis Zotos works on his new album after poems by Giorgos Seferis.

## Jannis Zotos (Musiker, Singersongwriter, Komponist)



Jannis Zotos ist ein, in Berlin lebender, griechischer Musiker und Komponist. Er studierte klassische Gitarre an der Hochschule für Musik „Hans Eisler“ in Berlin.

1980 kam es zur ersten Begegnung mit dem Komponisten Mikis Theodorakis. Daraus folgte eine über 25 jährige Zusammenarbeit und bis heute anhaltende Freundschaft. Zotos instrumentierte CD Produktionen v. Theodorakis u. leitete sein europäisches Orchester bei Konzerten weltweit. Des Weiteren konzertierte er mit Maria Farantouri, George Dalaras, Dimitra Galant, Elli Paspala, Maria Dimitriadi, Petros Pandis.

1990 gründet er die Kompania „Z“ (Zotos Kompania), eine Rembetiko Band, bestehend aus griechischen, deutschen und türkischen Musikern, welche Elemente des Rembetiko und der Asia Minor Music, als auch griechischer traditioneller Musik mit Jazz und freier Improvisation verbindet. Hier spielt er vorwiegend Bouzouki und Oud.

Ab 2002 beginnt Jannis Zotos, der Tradition griechischer Komponisten folgend, Lyrik griechischer Dichter zu vertonen.

Es entstehen die Alben:

„Die leisen Stimmen der Erinnerung“ nach Gedichten von Mikis Theodorakis und

„Amour fou“ nach Gedichten von Maria Polidouri und Kostas Karyotakis.

Weiterhin vertont er Gedichte von Jannis Ristes, Odysseas Elytis, Manos Elfteriou, Thodoris Gonis.

Zum 90. Geburtstag von Theodorakis veröffentlichte Zotos ein Tribute Album „Zotos sings Theodorakis“, auf dem er sich nur mit einer elektrischen Gitarre begleitet.

Derzeit arbeitet Jannis Zotos an seinem neuen Album nach Gedichten von Giorgos Seferis.